
 

Vragen over veiligheid in Huizen n.a.v. 
recente incidenten 

 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: Marianne Vos-Breel, fractie CDA Huizen 
Betreft: Vragen aan het College n.a.v. de problemen in de Kostmand tijdens de 

jaarwisseling 
Datum: 10 januari 2024 

 

Geachte college, 

Het verloop van de jaarwisseling in het winkelcentrum De Kostmand heeft bij de CDA-fractie veel 
vragen opgeroepen. Een aantal daarvan zijn reeds door de VVD-fractie gesteld. Aanvullend hebben 
wij onderstaande vragen die wij graag beantwoord willen krijgen tijdens de eerstvolgende 
vergadering van de commissie ABM.  
 
In het persbericht van de gemeente wordt gesproken over ‘de groep nog beter in beeld brengen’. De 
overlast in de Kostmand is er echter al vele jaren en er is door alle betrokken partijen waaronder de  
politie, de boa’s, lokale ondernemers en buurtvaders veel tijd en energie in gestoken om met de 
betrokkenen in gesprek te gaan. Dit roept bij ons de vraag op wat er verder nog in beeld gebracht 
moet worden.  
 
1. Kan het College nader duiden wat zij precies bedoelt met ‘nog beter in beeld brengen?  
2. Kan het College aangeven of het gedrag van de overlastgevers consequenties voor hen heeft, 

bijvoorbeeld in de vorm van bestuursrechtelijke of strafrechtelijke maatregelen of op andere 
wijze?   

 
Uit de berichtgeving over de gebeurtenissen blijkt dat er (nog) geen aanhoudingen zijn gedaan.  
3. Kan het College ons informeren of deze gebeurtenissen zich vertalen in de veiligheidscijfers die 

jaarlijks worden besproken in de commissie ABM, ook wanneer er geen aanhoudingen 
plaatsvinden?  

4. Indien dit niet het geval is, kan het College een manier vinden om ook dit soort overlast in 
beeld te brengen.  
Zoals ook in het Integraal Veiligheidsplan wordt opgemerkt, vertellen veiligheidscijfers niet het 
hele verhaal. De CDA-fractie vindt het van belang dat ook dit soort overlast zichtbaar wordt, 
omdat dit soort incidenten voor veel inwoners bijdraagt aan een gevoel van onveiligheid. Ook uit 
de enquête over veiligheid die in juni 2022 is uitgevoerd onder de inwoners bleek 
hangjeugd/jeugdoverleg een belangrijk punt dat door de gemeente aangepakt zou moeten 
worden volgens de respondenten.   
 

Dit brengt ons tevens bij het incident op het Raadhuisplein dat op 4 januari jl. plaatsvond waarbij een 
jonge man ernstig werd mishandeld. Ook hier betreft het een groep jongeren die voor overlast zorgt. 
5. Kan het College aangeven of ook deze groep jongeren goed in beeld is?  



6. Zo niet, is het College voornemens om verder onderzoek te doen? Uit berichten naar 
aanleiding van het incident blijkt dat deze groep vaker voor overlast zorgt.  

7. Meer in het algemeen, kan het College aangeven wat het beleid is ten aanzien van jongeren die 
voor ernstige overlast zorgen en de concrete acties die daaruit volgen?  

8. Is het College van mening dat we nog op de juiste koers zitten met de aanpak van 
jeugdoverlast en dat de voorvallen rondom de jaarwisseling incidenten betreffen, of ziet het 
College aanleiding tot aanscherping of wijziging van het ingezette beleid en kunt u dit nader 
toelichten.  


